
Slagelse d. 23-12-2013 

Til DIS Slagelse-Sorø  v/  Formanden Peter Kristensen 

 

Forslag til den ordinære generalforsamling i DIS Slagelse-Sorø 2014 

I henhold til vedtægterne indsender jeg herved et forslag der ønskes behandlet på den ordinære 

generalforsamling. 

 

Jeg foreslår at DIS Slagelse-Sorø få lov at opkræve kontingent selv, og stopper med at DIS-Danmark gør det 

på grund af rod i medlemslisterne og regnskabet. 

Begrundelse: 

Ved årsskiftet 2012/2013 fik vi tilskud fra DIS-Dk til 135 medlemmer. Siden har vi fået 32 medlemmer 

blandet enkelt og familie. 

Lige her ved årsskiftet 2013 mangler vi at få udbetalt kontingent for ca 55 medlemmer på grund af at der er 

problemer i DIS-Danmarks regnskab det betyder ca 2000.- kr til 2500.- kr i mangelende kontingent og der er 

problemer med medlemsdatabasen, hvor mange medlemmer der er i lokalforeningen derfor det ukendte 

beløb pt er det et sted mellem 120 og 175 medlemmer  

Midt på sommeren blev der til alle restanter sendt en rykker og dem der ikke betalte herefter blev slettet, 

det vil sige at midt på efteråret skulle medlemslisten være korrekt, dette har desværre vist sig ikke at være 

tilfældet.   

Der er forsøgt mange tiltag til at løse dette problem med det er ikke lykkedes 

Hvis DIS-Danmark ikke får styr på dette inden vil jeg foreslå vi selv overtager dette fra 1-1-2015, dette vil 

kunne ses midt på foråret og så vil der være til selv at få et system til at virke hvilket betyder at vi skal 

sende giro kort ud  

Der vil være et problem med vedtægterne i § 3 i at medlemmerne ikke kan bruge hjemmesiden til at 

fortælle om deres skift af mail adresse ellers er der ikke noget til hindring til dette skifte  

Der er i vores vedtægter ikke noget krav om at det skal være DIS-Danmark der opkræver kontingent  

 

 

Ærbødigst 

Jørgen Kristensen 

Markskellet 130 

4300 Holbæk 


